
Agent Wallacea: Często rozmawiam z Sabatinim
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Brazylijczyk Wallace to w ostatnim czasie jeden z graczy najmocniej

łączonych z zespołem Romy. Karta obrońcy należy do Chelsea, a obecnie

występuje na wypożyczeniu we Fluminense. O ewentualnym transferze do

Romy mówił w wywiadzie dla tuttomercatoweb.com agent 19-latka,

Frederico Mathias Moraes.

 

- Do 30 czerwca gracz będzie honorował swój kontrakt we Fluminense. Potem stanie

się graczem Chelsea i tylko The Blues będą mogli zdecydować czy Wallace zostanie

czy nie.

 

Roma jednak nie odpuszcza. 

- To prawda, często rozmawiam z Walterem i na pewno gracz cieszy się wielkim

szacunkiem. W Romie Brazylijczycy spisują się bardzo dobrze, Marquinhos jest

przykładem.

 

Wallace jest dostępny do transferu do Romy?

- Roma to ważne miejsce, nie wykluczamy niczego.

 

Istnieje możliwość, że Chelsea umieści prawo do wykupu w negocjacjach

sprzedaży gracza?

- To zależy od obydwu klubów, to one decydują o formule transferowej, ewentualnie

transferze piłkarza. Ja zajmuję się interesami gracza i ze swojej strony chcę

powiedzieć, że nie wykluczamy możliwości transferu do Romy.
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